
Verzonden: dinsdag 27 februari 2018 8:25 
Aan: Soest van, Geert (GJP); Griffie 
Onderwerp: Vraag voor vragenuurtje 
 
Beste Geert, 
 
Kan ik nog een vraag voor het vragenuurtje stellen? 
 
 
Het betreft verkeersremmende maaatregelen die in hout Blerick zijn genomen op de 
Zalzerskampweg en het uitblijven van verkeersremmende maatregelen op de 
Vastenavondkampstraat.  
 
Groet, 
PvdA, Hay Janssen 
-- 


